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Betreft: Impact Verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten op mijn bedrijf 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 
internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft een grote impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind het bijzonder 
spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het toepassen van de 
derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht wordt gekoppeld. 
Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 
Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie gaat geven, 
een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 
 
Wij hebben een vleeskuikenbedrijf en houden Beter Leven 1Ster-kuikens. De mest die we produceren wordt bij 
de DEP duurzaam verwerkt en komt niet in Nederland of daarbuiten op de grond. 
 
Omdat we overgeschakeld zijn op 1Ster kuikens i.p.v. reguliere vleeskuikens hebben we productierechten over. 
Dit overaanbod verleasen we jaarlijks om als extra inkomsten te dienen om daarmee de terugval in aantal 
dieren enigszins op te vangen. Indien die bij iedere keer verleasen afgeroomd worden vallen deze inkomsten 
weg. Door deze overgang houden we fors minder kuikens en produceren we daardoor al veel minder mest. 
Het stoort me verder dat via een AMvB (dus zonder toetsing bij de Tweede of Eerste Kamer) de afroming of 
productieplafonds kunnen worden aangepast. 
Verder vind ik het ongehoord dat de pluimveesector, die jaren geleden de nek hebben uitgestoken om binnen 
hun sector het mestprobleem aan te pakken middels het opzetten van de DEP waardoor de pluimveemest 
duurzaam omgezet wordt in energie en de nutriënten niet in het milieu terechtkomen, nu eigenlijk voor dat 
initiatief gestraft worden en over een kam gescheerd worden met de andere sectoren en ook ten onrechte 
benadeeld worden. Het staat buiten kijf dat er maatregelen getroffen dienen te worden, echter ik ben van 
mening dat daarbij de pluimveesector ontzien dient te worden. Als deze sector nu ook benadeeld gaat worden 
voorzie ik in de toekomst dat de bereidwilligheid om mee te werken fors slinkt. Nieuwe initiatieven zullen 
hierdoor al vroeg in de kiem gesmoord gaan worden. 
 
Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Jules van Heugten


